



Verslag bestuursvergadering 25 augustus 2023 (bij Mulise)

Aanwezig; Mulise Koc, Hendrik Harssema, Ineke Kuijvenhoven en Peter Hofschreuder (notulen).

Afwezig met kennisgeving; Yvonne Wenting

Agenda.

Gestart wordt met een voorstelronde. Ineke kent de bestuursleden nog niet en woont de vergadering bij om te zien hoe dat er aan toe gaat en of een bestuursfunctie wat voor haar is.

De rondgestuurde de agenda wordt gebruikt.

1. Verslag vergadering 14 april en actiepunten

1.1 De tekst van het verslag van de vorige vergadering roept geen vragen op.

1.2 Naar aanleiding van het verslag met daarin opmerkingen over vrijwel alle ingekomen stukken wordt voorgesteld, die stukken alleen te bespreken als er aanleiding toe is en verder als kennisgeving aan te nemen. De lijst wordt wel iedere keer in de agenda meegenomen, opdat ieder weet wat er speelt.

1.3 De telefooncirkel is niet gestopt. Eén deelneemster hechtte sterk aan het dagelijkse gesprekje. Bovendien is er weer een tweede persoon bijgekomen, zodat er weer een klein cirkeltje is.

1.4 Peter heeft nog geen actie ondernomen over de vraag of wij als HVE ook gebruik zouden kunnen maken van chauffeurs boven 80 jaar. Nu is dat op basis van ons reglement uitgesloten. Inmiddels ligt de vraag over mogelijkheden en randvoorwaarden bij de Rechtswinkel. **(actie Peter)**

2. Mededelingen en ingekomen stukken

k. We verzorgen als HVE geen structureel vervoer. Dit is aan Fysio de Waag medegedeeld. Dit dient ook in de nieuwe folder te worden opgenomen.

l. De klacht van Corry over een vrijwilliger, die niet altijd de afspraken na komt wordt opgenomen door het bestuur. Vaak gaan afspraken wel goed, maar soms wordt een afspraak niet nagekomen. Betrouwbaarheid moet bij de HVE hoog in het vaandel staan. Hendrik kent de bewuste vrijwilliger en zal contact met haar opnemen. **(actie Hendrik)**

algemeen. We hebben dringend behoefte aan nieuwe vrijwilligers!

3. Punten naar aanleiding van de telefoonwachtenvergadering.

Het bestuur gaat akkoord met het voorstel uit de telefoonwachtenvergadering, om geen privé telefoon nummers van vrijwilligers aan cliënten te geven. Dit om de privacy van de vrijwilligers te waarborgen en ook overvragen van vrijwilligers te voorkomen. Daarnaast houden de telefoonwachten zo beter overzicht over de vragen en zijn vrijwilligers via vermelding op de invullijst verzekerd tijdens uitvoering van hun werk. Twee kanttekeningen zijn er. Via nummerherkenning is een telefoonnummer natuurlijk altijd te achterhalen. Standaard nummerherkenning onderdrukken gaat wellicht wat ver en wordt aan de vrijwilligers over gelaten. Daarnaast vinden begeleiders van RIBW, Siza het vaak prettig het bezoek aan een cliënt even voor te bespreken. Zij moeten wel een telefoonnr kunnen krijgen. Als een vrijwilliger op een vraag reageert, kunnen zij dat onderling afspreken. Zowel het handelen tav telefoonnr's als de vrijwilliger verzekering dienen in de Contactbrief aan de orde te komen. **(actie Peter)**

4. Uitbreiding van het bestuur en verdeling van taken binnen het bestuur.

Zowel Hendrik, Yvonne, als Mulise hebben op dit punt actie ondernomen. Via Yvonne woont Ineke deze bestuursvergadering bij. Hendrik had een potentieel voorzitter op het oog. Deze moest echter afhaken vanwege mogelijke onverenigbaarheid van functies. Met een tweede kandidaat (gepensioneerd juriste) lopen de gesprekken nog. Zij heeft te kennen gegeven geen secretaris te willen worden. **(actie Hendrik)**. De eerste kandidaat van Mulise heeft ook een gesprek met Corry gehad en zag af van een bestuursfunctie. Mulise heeft een tweede kandidate nog niet bereikt en zal dat alsnog proberen **(actie Mulise)**

Ineke Kuijvenhoven zegt tijdens dit agendapunt toe te willen treden tot het bestuur.

Een verdeling van taken binnen het bestuur komt volgende vergadering aan de orde, als het bestuur hopelijk voltallig wordt.

Formeel punt; Het bestuur stelt bestuursleden voor. Op de jaarvergadering(maart) worden de voorstellen voorgelegd aan de vrijwilligers. Zij kunnen alleen op ernstige gronden bezwaar maken tegen een voordracht. Nieuwe bestuursleden treden dus formeel pas in maart 2024 toe tot het bestuur.

5. Subsidies

De opmerking van Margo over het aanvragen van subsidies is duidelijk en terecht. Op dit ogenblik heeft de HVE echter, mede door Corona, wat meer geld in kas dan gebruikelijk. Daarnaast zijn we met de nieuwe folder ook nog niet rond. Zowel de folder als de twee bijeenkomsten vergen op termijn wel middelen. Voorgesteld wordt om de subsidieverleners een briefje te sturen waarin wij hen bedanken voor de langdurige steun, die steun ook in de toekomst weer nodig denken te hebben en dan graag weer bij hen aankloppen. Door onze dip in uitgaven hebben we nu even geen steun nodig en willen daar dan ook niet om vragen. **(actie Peter)**.

Verslag zal worden besproken en goedgekeurd in de vergadering van 6 oktober 2023

Dit geldt niet voor de gemeente, waar we de gebruikelijke subsidie hebben aangevraagd. Als het bestuur compleet is, lijkt het gewenst om weer eens met vertegenwoordigers van de gemeente om de tafel te gaan zitten.

6. Najaarsbijeenkomst

Het idee van Margo om een bijeenkomst in het Openlucht Museum in Arnhem te organiseren, wordt enthousiast ontvangen. Het schijnt in een ver verleden (meer dan 10 jaar) al eens een succes te zijn geweest. Het idee moet verder worden uitgewerkt, van een begroting voorzien en tzt moet er een zaal worden gereserveerd. Aan Margo, Yvonne en Ineke wordt gevraagd dit idee verder uit te werken. Hendrik zal Yvonne vragen **(actie Hendrik)**

Peter zal Margo vragen **(actie Peter)**

7. Samenstellen nieuwe folder

De tekst in de huidige folder worden doorgenomen en duidelijk gevonden. Er zijn een paar kleine punten. Bij de kosten moet worden vermeld, dat dit de kilometers betreft vanaf het huis van de vrijwilliger. Verder moet er in, dat we geen reguliere vervoersvragen doen. De vermelding van Goed Geregeld moet er uit.

De kleur moet wat worden gewijzigd voor meer contrast. Vooral zwart op donkerblauw valt wat weg.

Peter heeft nog oude foto's en stuurt die via We Transfer naar Hendrik, zodat hij samen met Jolanthe kan kijken welke foto's nog bruikbaar zijn. **(actie Peter)**

Ieder wordt aangeraden foto's te ensceneren. Dat is voor de vorige folder ook gebeurd.

Haye vindt het mogelijk een leuke klus om de nieuwe folder in elkaar te zetten, gezien zijn enthousiasme voor de Contactbrief. Hij is door een ongelukje momenteel even uitgeschakeld. Peter neemt tzt contact op **(actie Peter)**.

8. Rondvraag

1. Ineke heeft wel interesse om ook telefoonwacht te worden. Peter vraagt Corry om contact met Ineke op te nemen. **(actie Peter)**

2. Hendrik constateert, dat er enorme hoeveelheden Spam via ons mailadres binnenkomen. Dat is inderdaad het geval, maar uit zuinigheid heeft Peter geen Spamfilter aangevraagd en gooit alles gewoon weg. Hendrik stelt voor toch een Spamfilter ad € 20,-/j aan te schaffen.

3. De Waag heeft geen folders van HVE meer. Ineke neemt een pakketje folders mee en levert deze bij de Waag af **(actie Ineke)**

Yvonne groet ons allen en hoopt volgende keer weer van de partij te zijn.

9. Datum en plaats volgende vergadering.

De volgende vergadering vindt plaats op 6 oktober om 10.00 uur bij Yvonne,

Overzicht 14, 6862 CS Oosterbeek.